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For over twenty years, Patricia A. McKillip has captured the hearts and imaginations of
thousands of readers. And although her renowned Riddle-Master trilogy--The
Riddle-Master of Hed, Heir of Sea and Fire, and Harpist in the Wind--has been long out
of print, it is considered her most enduring and beloved work. Now it is collected in
one volume for the first time--the epic journeys of a young prince in a strange land,
where wizards have long since vanished...but where magic is waiting to be reborn.

作者介绍: 

Patricia A. McKillip is a winner of the World Fantasy Award, and the author of many
fantasy novels, including The Riddlemaster of Hed trilogy, Stepping from the Shadows,
and The Cygnet and the Firebird. She lives in Oregon.

目录:

Riddle-Master_下载链接1_

标签

评论

-----------------------------
Riddle-Master_下载链接1_

书评

谈论一本自谜题生发和展开的书，没有比解谜更合适的引入方式了。作为《御谜士三部
曲》的责任编辑，我首先向诸位读者抛出一个谜题：
978-7-8059-5577-3这个ISBN书号，对应的是哪一本书？
在正版授权的简体中文版《御谜士三部曲》问世之前十五年，盗版的《御谜士三部曲》
已经由远...  
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在我有限的阅读史中，曾经有过那么几次令我无比兴奋的阅读经验。其中有一次发生在
读研期间。一个下午，我卧在床上打开了一本名叫《你一生的故事》的电子书，慢慢地
，我从侧卧的姿势变成了盘膝而坐，在快要读完的时候，甚至放下了手中的阅读器，跳
到地上走了几个来回。坦白说，...  

-----------------------------
看过《御迷士三部曲》后，不得不说，帕特里夏·麦奇利普真的是位老派的奇幻作家。
御迷士的故事里，充满了古典的故事元素，古老的王冠、破解谜题、能控制水火风的魔
法、有魔力的竖琴、预示着命运的标记、易形术，通篇都是古老魔幻世界的气息。查到
这三本书的英文版最初发表于上...  
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